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ΒΙΠΕ Θεσσαλονίκης: Το μέλλον και ο
προγραμματισμός των έργων ως τα τέλη του 2025

2024/06/05 15:11 στην κατηγορία LOGISTICS

Ενημερωτική συνάντηση πραγματοποιήθηκε στην Θεσσαλονίκη με εκπροσώπους
Εγκατεστημένων Επιχειρήσεων για το μέλλον της ΒΙΠΕΘ και τον προγραμματισμό
όλων των έργων που έχουν προβλεφθεί να πραγματοποιηθούν μέχρι το τέλος του
2025.
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Ο CEO της ΕΤΒΑ ΒΙ.ΠΕ ΑΕ, Θάνος Ψαθάς, παρουσίασε πόσο και πώς έχει αλλάξει η
εικόνα της ΒΙΠΕΘ, αναφερόμενος στα έργα που θα γίνουν με τη συνδρομή του ΤΑΑ,
αλλά και εκείνα που αφού συμφωνηθούν με την πλειοψηφία των εγκατεστημένων, θα
αποτελέσουν έργα και υπηρεσίες  προστιθέμενης αξίας.

Την εκδήλωση τίμησαν με την παρουσία τους, ο υφυπουργός Εσωτερικών
(Μακεδονίας – Θράκης), Στάθης Κωνσταντινίδης και η γενική γραμματέας
Συντονισμού Οικονομικών και Αναπτυξιακών Πολιτικών στην Προεδρία της
Κυβέρνησης, Βίκυ Λοΐζου.
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Κατά τη διάρκεια της συνάντησης, παρουσιάστηκαν και συζητήθηκαν οι
πρωτοβουλίες της ΕΤΒΑ για τη βελτίωση του επιχειρηματικού και χωροταξικού 
περιβάλλοντος της βιομηχανικής περιοχής, καθώς και για την αναβάθμιση των
παρεχόμενων υπηρεσιών προστιθέμενης αξίας εντός του Βιομηχανικού Πάρκου.

Σύμφωνα με τον κ. Ψαθά, «Έχουμε σχέδιο, το οποίο θέλουμε να παραδώσουμε μέχρι
το τέλος του 2025 για την αναβάθμιση των υποδομών των Βιομηχανικών Πάρκων,
προς όφελος των εγκατεστημένων επιχειρήσεων, των εργαζομένων της εκάστοτε
περιοχής, αλλά και της Ελληνικής Οικονομίας. Σήμερα, είχαμε την ευκαιρία να δούμε
πως τα έργα αυτά έχουν ξεκινήσει και γίνονται πράξη στη ΒΙ.ΠΕ. Θεσσαλονίκης.

Ζωτικά έργα βελτίωσης υποδομών και υπηρεσιών, όπως ο ηλεκτροφωτισμός, τα
αυξημένα μέτρα ασφάλειας, με περίφραξη και εικοσιτετράωρη φύλαξη, η βελτίωση
της συνδεσιμότητας της περιοχής μέσω σιδηροδρόμου».


